

會務報告 Announcements 08-29-2021

1. 下個主日（9月5日）是聖餐主日。請大家預備心來參加。

The coming Sunday (9/5) will be a communion Sunday. Please prepare your heart to attend.

2. 長執同工會決定推遲原定從9月份重開的實體聚會。何時重開實體聚會將根據疫情的發展和所租用場地的情況而定。

The ED Board has made a decision to postpone the resuming of in-person Sunday service, and will evaluate the situation based on the development of the pandemic and the MCPS policy.

會務報告 Announcements 08-29-2021

3. 幸福小組2.0的事工分別於本週六（8月28日）上午和主日（8月29日）下午開始兩班的課程。願主大大賜福這次為期八週的全教會的傳福音事工。詳情請見單張。

Two classes of Happiness Group Ministry 2.0 has been/will be started on Saturday (8/28) morning and Sunday (8/29) afternoon respectively. May the Lord richly bless the 8-week evangelism ministry of the whole church. Please see the promotion flyer for more details.

會務報告 Announcements 08-29-2021

嘟! 嘟! 嘟! 幸福列車 2.0 要出發囉!

邀請您一起穿越高山低谷, 共享人生風景, 開往真幸福。

A 班車 8/28 ~ 10/16/2021

每週六上午九點半到十點半 (美東時間)

B 班車 8/29 ~ 10/17/2021

每週日下午三點半到四點半 (美東時間)

**** 您可選擇免費搭乘兩班次中的一個列車 ****



Zoom ID: 283 390 5153 Passcode: 392766

馬利蘭福音教會 <http://MarylandGospelChurch.org/>
聯絡 幸福列車長: Happiness@MarylandGospelChurch.org 電話: (240) 292-9245



會務報告 Announcements 08-29-2021

4. 查經課即將開始! 將查考新約彼得前書和彼得後書, 時間是每週五晚上8:00 到 9:30, 從 9/10 到 12/17 共14週。歡迎弟兄姊妹踴躍參加!

A Bible Study class on 1 and 2 Peter is coming soon! It will be held on Friday from 9/10 to 12/17 for 14 weeks between 8pm and 9:30pm. Everyone is welcome to join!

會務報告 Announcements 08-29-2021

彼得前後書/ Peter I & II

查經課即將開始，歡迎弟兄姊妹參加!

Bible study class coming soon!

時間是 9/10 ~ 12/17, 共14週

Whoever is interested is welcome!

每週五晚上8:00 ~ 9:30

9/10 ~ 12/17, 2021 (14 weeks in total)

Every Friday night 8:00~9:30 pm

Zoom ID: 283-390-5153

Passcode: 392766



會務報告 Announcements 08-29-2021

5. 本週 “2-1-1 讀經計劃”：從9月開始我們將查考彼得前後書；背誦經文是彼得前書 1：4 “可以得著不能朽壞、不能玷污、不能衰殘、為你們存留在天上的基業。” 每日閱讀經文是以西結書35-39章。

This week's 2-1-1 Daily Bible Reading Plan: we are going to study 1 and 2 Peter starting from September. Bible memory verse is 1 Peter 1:4 “and into an inheritance that can never perish, spoil or fade--kept in heaven for you,” Daily Bible reading: Ezekiel 35-39.